

28 Aralık 2019

SİRKÜLER NO: 2019/39

Konu: 2020 yılında uygulanacak brüt asgari ücret 2.943,00 TL olarak belirlenmiştir.

1) 01.01.2020 – 31.12.2020 döneminde uygulanacak brüt asgari ücret

2020 yılında uygulanacak olan asgari ücret tutarları, Asgari Ücret Tespit Komisyonunun 27 Aralık 2019 tarihli Resmî Gazetede yayınlanan kararı ile belirlenmiştir.

Buna göre; 01.01.2020 - 31.12.2020 döneminde günlük 98,10 TL, aylık **2.943,00 TL** olarak uygulanacaktır.

2) Net asgari ücretin hesaplanması

Brüt asgari ücret	2.943,00 TL
Sosyal güvenlik primi işçi payı (% 14)	412,02 TL
İşsizlik sigortası primi işçi payı (% 1)	29,43 TL
Gelir vergisi matrahı	2.501,55 TL
Hesaplanan gelir vergisi (% 15)	375,23 TL
Asgari geçim indirimi (Bekar) (-)	220,73 TL
Kesilecek gelir vergisi	154,50 TL
Damga vergisi (Binde 7,59)	22,34 TL
Kesintiler toplamı	618,29 TL
Net asgari ücret	2.324,71 TL

3) Asgari ücretin işverene maliyeti

Brüt asgari ücret	2.943,00 TL
Sosyal güvenlik primi işveren payı (% 15,5)*	456,17 TL
İşsizlik sigortası primi işveren payı (% 2)	58,86 TL
Toplam maliyet	3.458,03 TL

* 5510 sayılı Kanun'un 81. maddesinin (ı) bendine göre, yukarıdaki hesaplamada SGK primi işveren payı (% 20,5 – 5 Puan =) % 15,5 olarak dikkate alınmıştır.

Bilgilerinize sunarız.

Saygılarımızla,

PARETO YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK
BAĞIMSIZ DENETİM DANIŞMANLIK LTD. ŞTİ.